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Spørgsmål nr. S 12 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Social- og boligministeren 

Dato: 1. oktober 2024 

Stillet af: Karina Adsbøl (DD)  

Mener ministeren ikke, at det er bekymrende, at flere kommuner har anbragt 

sårbare børn på et opholdssted, der ikke var godkendt af myndighederne, og 

som flere socialtilsyn havde advaret mod, og vil ministeren indhente 

redegørelser over disse forløb?  

(Spm. nr. S 12). 

Begrundelse 

Der henvises til Jyllands-Postens artikler »En række kommuner sendte 

sårbare børn til ikke-godkendt bosted vest for Haderslev« fra den 17. 

september 2024, »Kommuner retter hårde beskyldninger mod bosted – der 

blev givet »usande forklaringer« fra den 17. september 2024, » Sådan solgte 

ulovligt opholdssted sig selv til kommunerne« fra den 17. september 2024 og 

»Tilsyn kendte til ulovligt anbragte børn – hvorfor blev det ikke lukket?« fra 

den 18. september 2024. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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